

7.7 無界醫生日 - 學校報名表格

7.7 MSF Day – School Application Form



請填妥表格，並於活動舉辦日期前至少兩星期以電郵至 school@hongkong.msf.org。

Please submit the completed form to school@hongkong.msf.org at least 2 weeks before the event date.

學校名稱

School Name:

學校地址

School address:

聯絡人

Contact person:

聯絡電話

Contact number:

職位

Position:

電郵地址

Email Address:

本校願意推動學生參與「7.7 無國界醫生日」學界活動。(請在適當方格加上「√」)

Our school is committed to supporting 7.7 MSF Day. (Please give a tick in the appropriate box)

運用一節課堂 提升學生能力 (費用全免)

Spend One Lesson to Empower Your Students (Free of Charge)

發揮創意為無國界醫生籌款

Creative Ways to Fundraise for MSF

活動名稱

Name of Event:

活動日期

Date of Event:

參加者及預計人數

Target Participants and Expected Number:

估計籌款總額 Estimated proceeds:

捐款方式

Donation Method:

現金 Cash

線上 Online

活動種類

Type of Event:

舉行地點

Venue:

港幣 100 元或以上的捐款 (捐款箱之捐款除外)，均可獲發收據及申請免稅。

MSF will issue a receipt for all donations of HKD100 or above (Inapplicable to donation box).

申請活動紀念品*支援籌款活動

Request resource you need to make your event a success

數量

Quantity:

(紀念品款式均隨機發放，數量有限，送完即止)

(The types of souvenirs will be offered on a random basis, available while stocks lasts)

成為繪圖義工 為世界出一分力 (捐款 HK\$1,800/節，每節約 1.5-2 小時)

Be Our Volunteer to Make an Impact on the World (Donate Hk\$1,800/session, around 1.5-2 hours per session)

日期 Date:

時間 Time:

級別 Class:

參與人數 Number of participants:

語言 Language:

中文 Chinese

英文 English

(此項目只適用於中學 The activity is applicable to secondary students only)

申請到校講座 深入了解無國界醫工作(捐款 HK\$1,500/節，每節約30-40分鐘)

Request Speaker and Gain more Insights of MSF (Donate Hk\$1,500/session, around 30-40 minutes per session)

日期 Date:

時間 Time:

級別 Class:

參與人數 Number of participants:

語言 Language:

中文 Chinese

英文 English

地址 Address: 香港西環德輔道西 410 至 418 號太平洋廣場 22 樓 22/F, Pacific Plaza, 410 - 418 Des Voeux Road West, Sai Wan, Hong Kong

電話 Tel: (852) 2338 8277 傳真 Fax: (852) 2337 5442 網址 Website: www.msf.hk